
 
     
 
 

 
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 13. 09. 2017 kl. 19.00 
 
 
Deltagere: Henrik, Timm, Lars, Per, Anders, Anita, Lars og Steen. 
 
 
 
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde den 14. 06. 2017 
 
Godkendt 
 
 
Dagsorden blev godkendt. 
 
 
 
2. Orientering 
 
 
 
A - Formanden: Information om møde afholdt på Kildebakke – 18 år… og hvad så 
Pænt fremmøde, da ca. 25, god debat. - Købt kogebøger til mad skolen, hvor Lev –
Bornholm  
 
 B. – Kasserer: Intet at bemærke. 
 
C. – Øvrige bestyrelse: Timm informere om DH møde den 25. september. 
 Lars refererede fra aftenskolen 
 
 
 



 
 
 
 
Sager til behandling 
 
 
A. – Årsfest – Tilbud fra Hotel Balka som bestyrelsen siger tak til – Steen sørger for 

indbydelse samt bestiller adr. labels –  
 
 B. – Kommunevalg den 21. november 2017 – bestyrelsen diskuterede forskellige 
modeller for at afholde et valgmøde. 
 
C. - Nyt fra Hovedbestyrelsen – Intet nyt 
 
D. -  Shelterhytte – Der undersøges nye muligheder for placering  
 
 E.- Øjenlægernes besøg på Bornholm – afventer svar fra politisk hold, Lev-
Bornholm følger udviklingen. 
 
 F.- Førtidspension – nu og i fremtiden, - forsat under observation.  
 
G.-KLAP – Job PÅ Bornholm – Formanden orienterede om Mail til 
Arbejdsmarkedschefen og Handicapchefen – Lev-Bornholm har ikke modtaget svar.  
 
H. – Bowling Turnering – spørgsmålet tages op senere på året.  
 
I.-  Ansøgning far Sandemandsgård -  Vedr. Erasmus projektet – Formanden 
kontakter Sandemandsgåden for afslutning af sagen. 
 
J.- Bestyrelsen efter næsten generalforsamling – nuværende bestyrelsen melder ind til 
formanden. 
 
K.- Næste lokalblad – for nuværende er der stof til rådighed – men afventer evt. 
anmodning fra Lokalbladsredaktør. 

 

Med venlig hilsen  
Steen Kofod,  
Lev-Bornholm, sekretær.  


